
STYREMØTE MALVIK IL HÅNDBALL  

 
 

Møte: 4/2021 

Tidspunkt: 23.03.21 kl 20:00 

Sted: Møterom på ungdomsskolen 

Tilstede: Kristian Arntsen, Karl Sigmund Hagen, Vidar 
Furu, Heidi Aasgård, Stig Roar Aasgård, Berte 
Breivik Vaag, Kåre Gruven, Kristine Mattson 

Fravær: Ingen 
 

 
 

Agenda: 

SAK NR.   ANSVARLIG 

16/2021 Åpning av møte, godkjenning 
av referat fra forrige møte og 
saker til eventuelt 

Kristian 

 
17/2021 

Konstituering av nytt styre Kristian 

 
18/2021 

Velkommen til nytt styre Kristian 

 
19/2021 

Møteplan april-august 
Legges ut på Facebook 

Heidi 

20/2021 Økonomisk status per februar 
 

Karl Sigmund 

21/2021 Informasjon fra Sportslig 
Utvalg 
 

Stig Roar 

22/2021 Infosak fra dugnad: 
Forespørsel fra Ekofib Dugnad 

Berte 

23/2021 Info sponsor Stig Roar/Kåre 

24/2021 Teams Heidi 

25/2021 Eventuelt Alle 

 

 

 
 

SAK NR.  REFERAT 

16/2021 Referat fra årsmøtet godkjent uten kommentar (V) 
Diskusjoner før oppstart ny sesong; 
Skal det børstes støv av maskoten til Malvik håndball?   
17.mai - hva skal håndballavdelingen bidra med her dersom det 
blir gjennomført som normalt 
 

17/2021 Nytt styre er konstituert (V) 



 

18/2021 Det ønskes velkommen til nytt styre (O) 
 

19/2021 Møteplan for 2021 legges ut på Facebook (O) 
 

 
20/2021 

Karl Sigmund orienterer om økonomiske status per februar; 
Treningsavgift er sendt ut – rundt 120.000 kr ventes inn her 
Sponsorinntekter er innbetaling fra Coop (fordelingsnøkkelen er 
medlemsantall). 
9716 kr er fra Idrettsbingo 
Krisepakke 3 ikke overført enda. 
Kommentar; fotnoter på postene I regnskapet ønskes for bedre 
øversikt 
Overskudd per februar: 122.676. Kr  
 

21/2021 Stig Roar informerer fra SU (O) 
 

22/2021 Berte informerer om forespørsel fra Ekofib Dugnad om salg av 
sokker. Vi får bedre utbytte av en felles dugnad på tvers av lagene 
enn om hvert lag skal forhandle fram avtaler.  

23/2021 Kåre ønsker gjennomgang av alle sponsoravtaler. Stig Roar og Kåre 
tar et eget møte på dette. 

24/2021 Heidi informerer om en ny Teamsplattform alle i styret skal 
tilknyttes. Dette for å gjøre informasjonsflyten enklere. Denne skal 
være opp å gå rett over påske. 

25/2021 Ingen saker på eventuelt 

 


